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EN Thess was born in Sweden, but early on her interest for languages led her to 
language and cultural studies abroad and she has many years of experience within 
the travel industry. In 2009, after 15 years in San Diego California, she came to 
Norway and was taken away by the extreme nature and wildlife, while travelling 
around the country and on board one of our ships. Since 2010 she has been working 
for Hurtigruten along the Norwegian coast, as a Tour Leader on board MS Kong 
Harald. She remains an avid traveler, and shares her enthusiasm for adventure and 
nature with all our guests. 
 

DE Thess wurde in Schweden geboren. Ihr großes Interesse an Sprachen führte sie 
zum Studium verschiedener sprachlicher und kultureller Fächer ins Ausland. Sie 
blickt auf einige Jahre Erfahrung in der Reisebranche zurück. 2009 kam sie nach 15 
Jahren in San Diego, Kalifornien, nach Norwegen, und war fasziniert von der 
extremen Natur und der Tierwelt, die sie kennenlernte, als sie auf einem unserer 
Schiffe das Land bereiste. Seit 2010 arbeitet sie für Hurtigruten auf der 
norwegischen Küstenstrecke als Tourenführerin an Bord von MS Kong Harald. Sie 
liebt es nach wie vor, zu reisen, und teilt ihre Begeisterung für Abenteuer und Natur 
mit allen unseren Gästen.  
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